

*The Art of the Enlightenment*  
**Opening 1 April 2011**  
**National Museum of China, Beijing**

*The Staatliche Museen zu Berlin, the Staatliche Kunstsammlungen Dresden and the Bayerische Staatsgemäldesammlungen München are about to present a sweeping exhibition in association with the National Museum of China on the art of the Enlightenment at Tiananmen Square in Beijing.*

*The exhibition, which falls under the joint auspices of Chinese President Hu Jintao and German President Christian Wulff, is the first international exhibition to be hosted at the National Museum of China, which is about to reopen after extensive refurbishment work and a spectacular expansion programme making it the largest museum building in the world.*

*The exhibition is accompanied by 'Enlightenment in Dialogue', a series of events organized by Stiftung Mercator with the National Museum of China.*

We kindly request you confirm your intention to attend the opening in Beijing by 21 March 2011. You will then receive a personal invitation for you and your companion.

besucherservice@skd.museum  
Phone +49 (0)351 4914 2000  
Fax +49 (0)351 4914 2001

**Die Kunst der Aufklärung**  
**Eröffnung 1. April 2011**  
**National Museum of China, Peking**

In Zusammenarbeit mit dem National Museum of China präsentieren die Staatlichen Museen zu Berlin, die Staatlichen Kunstsammlungen Dresden und die Bayerischen Staatsgemäldesammlungen München eine umfassende Ausstellung zur Kunst der Aufklärung am Platz des Himmlichen Friedens in Peking.

Die Ausstellung, die unter der gemeinsamen Schirmherrschaft von Staatspräsident Hu Jintao und Bundespräsident Christian Wulff steht, ist die erste internationale Gastausstellung nach dem Umbau und der spektakulären Erweiterung des wiedereröffnenden National Museum of China, dem größten Museumsgebäude der Welt.

Sie wird begleitet durch „Aufklärung im Dialog“, eine Veranstaltungsreihe der Stiftung Mercator mit dem National Museum of China.

Um eine verbindliche Anmeldung zur Eröffnung in Peking bis zum 21. März 2011 wird gebeten. Sie erhalten dann eine persönliche Einladung für Sie und Ihre Begleitung.

besucherservice@skd.museum  
Tel. +49 (0)351 4914 2000  
Fax +49 (0)351 4914 2001